
 

Toch nog grote legerkazerne in 
Drongengoed? Een droom voor de één, 
ondenkbaar voor de ander 
Komt er dan toch nog een grote legerkazerne in het Drongengoed in Ursel, op de grens van 
Aalter en Maldegem? Twee jaar geleden werd Geraardsbergen gekozen als Oost-Vlaamse 
loca e, maar die keuze is ondertussen omstreden en zeer onzeker. Komt Aalter dan weer in 
het vizier? “Wij moeten ons dossier niet opnieuw indienen, want het is nooit van tafel 
geweest”, stelt burgemeester De Crem. Dit is een stand van zaken. 
Joeri Seymortier 03-06-24, 13:18 Laatste update: 03-06-24, 14:20 
 

In 2022 werd vanuit Brussel gezocht naar loca es in Vlaanderen om nieuwe legerkazernes te 
bouwen, het zogenaamde ‘kwar er van de toekomst’. Zo’n legerkazerne brengt rechtstreeks 
en onrechtstreeks een pak tewerkstelling met zich mee en Aalter hee  in het Drongengoed 
in Ursel nog al jd een militair domein. Burgemeester Pieter De Crem (CD&V) had die 
legerkazerne als gewezen minister van Defensie maar al te graag naar Aalter zien komen, 
maar uiteindelijk werd voor Geraardsbergen gekozen. 

“Maar het is ondertussen meer dan onzeker dat die legerkazerne op de Godsbergkouter in 
Schendelbeke bij Geraardsbergen zal komen”, legt Paul Beheyt (Vlaams Belang) het dossier 



terug op tafel. “Er is in Geraardsbergen veel protest omdat er landbouwgronden moesten 
sneuvelen en omdat de beloofde tewerkstelling toch voor de hel  uit Wallonië zou komen. 
Het bleef lang s l tot er vorige maand een bom op het stadhuis van Geraardsbergen terecht 
kwam. Die bom was een brief van Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir van N-VA. Het 
dossier zou onvolledig zijn en de loca e van het project zou strijdig zijn met verschillende 
Vlaamse beleidsdoelstellingen. Burgemeester Ann Panis van Geraardsbergen ziet het somber 
in. De minister wil een onderzoek naar reeds bebouwde terreinen die een hergebruik voor 
een militair kwar er zouden kunnen hebben. Gaat Aalter in dat gat springen? Wij weten dat 
burgemeester De Crem dat wil en kan. Het Vlaams Belang zal dit in ieder geval niet 
ongenegen zijn.” 

Ik ben ervan overtuigd dat minister Demir 
een goed dossier heeft om dit in Geraards-
bergen niet te laten doorgaan 
Pieter De Crem 

Burgemeester De Crem is duidelijk: “Wij moeten het dossier in Brussel niet opnieuw op tafel 
leggen, want het is nooit weg geweest. Groen hee  er des jds voor gekozen om in Oost-
Vlaanderen een loca e met waardevolle landbouwgrond naar voor te schuiven. Ik ben ervan 
overtuigd dat minister Demir een goed dossier hee  om dit niet te laten doorgaan.” 

Grootste van Oost-Vlaanderen 
Mieke Schauvliege (Groen) voerde afgelopen weekend samen met minister Petra De Su er 
campagne in Aalter en ook daar bleef het dossier Drongengoed niet onbesproken. “Het 
Drongengoed is met haar 750 hectare het grootste bosgebied van Oost-Vlaanderen”, zegt 
Schauvliege. “Bossen zoals het Drongengoed hebben een cruciale rol in klimaatverandering. 
Het Drongengoed werd evenwel bedreigd door plannen om het militair deel te ontwikkelen 
en te bebouwen. Daar hebben wij ons met hand en tand tegen verzet. Met de steun van 
Petra De Su er uit de federale regering werd het Drongengoed gered. En wat Groen betre  
blij  dit zo. Ook nu er opnieuw over een militaire kazerne in het Drongengoed gesproken 
wordt. Enkel met Groen blij  het Drongengoed beschermd. Want bossen zijn voor de 
gezondheid van de mens en de planeet.” 

 


